



藝術無界，大美無價，大愛無疆

——香港首屆國際女性藝術展

愛連同她的微笑，是一種跨越國界的語言，無疆無界。女性在藝術上先天的優勢帶給我們的是無限感動，面對藝術，沒有比沉浸在感動中更美好的了。

承載各界支持與厚愛，香港天趣國際女性藝術研究會、世界女藝術家理事會香港分會得以於 2015 年 10 月 2 日至 8 日在香港大會堂低座展覽廳舉辦「大愛無疆——香港首屆國際女性當代藝術展」。北京大學藝術學院副院長彭鋒教授擔任本次展覽學術顧問，國際著名自由女策展人黃梅博士擔任特邀策展人。

展覽呈現了近 50 位來自英國、德國、瑞士、澳大利亞、蒙古國及中國內地、香港、臺灣、東南亞地區的優秀女性藝術家和部分著名前輩女性藝術家的精品力作。展出作品包括國畫、水彩、油畫、攝影、裝置、影像。她們將自己對現實生活的認知、經驗、態度和觀點，通過創造富有意味的形式和圖像表達出來，使作品成為自我精神和情感投射的載體。女性藝術家獨特的視角和生存體驗，賦予她們不同於男性的想像力和創造力。從這種意義上來說，女性在藝術上有先天的優勢，她們都是天生的藝術家。

展覽以「大愛無疆」為主題，將香港與世界串聯，希望透過參展傑出女性藝術家的細膩視角與筆觸，展現並分享大愛，以女性藝術促進世界社會人文的持續發展。冀希望通過這個平臺傳遞超越國界的感動，傳達人類愛與和平及互助精神，推動香港女性藝術的普及和發展，共享國際女藝術家共同努力的成果。值得一提的是，「大愛無疆」部分參展藝術家將與智行基金會資助的遺孤青少年舉辦《共繪未來》公益繪畫活動，展出并義賣十位遺孤女青少年和部分香港藝術家捐贈的作品，意義非凡！我們誠摯邀請您，與我們一起分享這份感動和善意：

展覽時間（公眾開放）：

2015. 10. 3 - 7

9 am – 8pm

2015. 10. 8

9am – 5pm

展覽地點：

香港天趣國際女性藝術研究會 HK Art Of Nature International Feminist Art Research Society

世界女藝術家理事會(香港) International Women Artists Associates - Hong Kong

T+ 852 2416 3632

F+ 852 2416 8792

E : msctq@vintion.com



香港大會堂低座展覽廳（中環愛丁堡廣場5號）

活動日程

2015.10.2

藝術家與智行基金會資助青少年《共繪未來》公益活動

3-5:30pm

VIP 預展酒會

6:30-8pm

2015.10.3

展覽開幕

5:30 – 7pm

晚宴及慈善義賣

7:30pm

2015.10.4

藝術論壇《女性藝術促進社會人文的持續發展》

3 - 5:30pm

主講人：西蒙·毛瑞爾（瑞士）、高醇芳（法國）、陸蓉之（臺灣）、黃梅（德籍華人）、林鳴崗（香港）、林明琛（香港）

語言：普通話、英語

2015.10.6

齊鵬《山海經符號》主題巡迴展

開幕酒會：

5 – 8pm

地點：

天趣當代藝術館（荃灣美環街1號時貿中心21字樓）

查詢：

Mandy Kwok

T: 24164734

E: mandy@vintion.com

W: www.hkifars.com



Unbounded Art, Priceless Beauty, Infinite Love
The 1st Hong Kong International Female Contemporary Art Exhibition

Love along with its smile is a cross-border language. Female's art brings us infinite love. Let's immerse into the boundless world of art.

Carrying your great kindness, Hong Kong Art of Nature International Feminist Art Research Society and International Women Artists Associates – Hong Kong will host the Infinite Love – 1st Hong Kong International Female Contemporary Art Exhibition at the low block of Hong Kong City Hall from 2 to 8 Oct, 2015. The exhibition invites Prof. Peng Feng, vice president of School of Art Peking University as the academic director and Dr Huang Mei, international freelance curator as the guest curator.

The exhibition presents dozens of masterpieces from the outstanding female artists who come from the UK, Germany, Switzerland, Australia, Mongolia, Mainland China, Hong Kong, Taiwan and Southeast Asia. The masterpieces include traditional Chinese painting, watercolor, oil painting, photography, and video. Artists create rich and meaningful images based on their life experiences, attitudes and views. Their artworks become a reflection of self emotions and spirits. The unique views and life experiences of women make their artworks a very different one from men's. Women seem to be inherited an advantage in art. They are born to be an artist.

Through the unique perspectives and artworks of outstanding women artists from around the world, love is shared and resonated, to further the sustainable development of humanity. Through the platform of the exhibition, we hope to convey the message of love, peace and mutual assistance as well as to promote the popularity of female's art in Hong Kong. Moreover, we will hold "Drawing the Future" charity activity, part of artists and children sponsored by Chi Heng Foundation would draw together. Meanwhile, a charity sale will be arranged. Hence we cordially invite you to visit our events:

Exhibition Date & Time (Public Open) :

2015. 10. 3 - 7

9am – 8pm

2015. 10. 8

9am – 5pm

Venue:

Low Block of Hong Kong City Hall (5 Edinburgh Pl, Hong Kong)

香港天趣國際女性藝術研究會 HK Art Of Nature International Feminist Art Research Society

世界女藝術家理事會(香港) International Women Artists Associates - Hong Kong

T+ 852 2416 3632

F+ 852 2416 8792

E : msctq@vintion.com



Events Calendar:

2015.10.2

“Drawing the Future” Charity Activity by Artist and Children Sponsored by Chi Heng Foundation

3–5:30pm

VIP Preview

6:30–8pm

2015.10.3

Opening Ceremony

5:30 – 7pm

Dinner and Charity Sale

7:30pm

2015.10.4

Art Forum “Women Art for A Better Quality Of Life – Hong Kong”

3 - 5:30pm

Moderator: Peng Feng

Speaker: Simon Maurer, Deanna Gao, Viki Lulu, Huang Mei, Lam Man Kong, Lin Ming Chen

Language: Mandarin, English

2015.10.6

The Classic of Mountains and Seas Thematic Tour Exhibition By Qi Peng

Opening Reception:

5 – 8pm

Venue:

Art of Nature Contemporary Gallery (21/F, Mega Trade Center, 1 Mei Wan St., Tsuen Wan, N.T.)

Enquiry:

Mandy Kwok

T: 24164734

E: mandy@vintion.com

W: www.hkifars.com